



Systems Administrator (f/ m), Full-time

Our team is looking for a Systems Administrator (f/ m) for our servers and file systems. You will have responsibility for Holo-Light's file exchange server, our source control systems, our project planning tools as well as our mail server. Your duties include the maintenance, documentation and expansion of all systems that keep our business and development teams running.

About Holo-Light

Holo-Light is a young software company based in Munich, Germany. We specialize in Mixed Reality solutions for industry 4.0. Holo-Light is an official Mixed Reality Partner of Microsoft and we develop our software for all devices and platforms of Windows Mixed Reality, the Lumin SDK, ARKit and ARCore.

If you are passionate about Mixed Reality, fascinated by cutting-edge technology and appreciate the wonderful atmosphere you'll discover throughout our fantastic and ambitious team, you might just be the person we are looking for.

Responsibilities

- Company-wide deployment and maintenance of the hardware of our server infrastructure, like servers, routers, switches, cables, printers and other devices
- Deployment, maintenance and user management for our internal software services, like internet, Wi-Fi, VPN, email, SAMBA, Git server, JIRA server, Jenkins, etc.
- Maintenance and expansion of our IT security system in all of the above systems
- Company-wide IT support: Machine and device setup, software installation and license administration
- Set up of test environments for our remote rendering technology
- Documentation of all implemented services and hardware
- Continuous development of our IT systems

Requirements

- Certificate as IT specialist (systems integration) or alternatively a Bachelor's degree in computer science or a similar field
- 2 or more years of experience working in an administrator position
- Extensive experience with Linux, preferably Ubuntu, including Bash/ Shell programming
- Solid knowledge of server and network architecture
- Solid experience with virtualization technologies (virtual machines as well as Docker)
- Experience with continuous integration tools like Jenkins and build servers in general



- Good English communication skills

Possible Pluses

- Experience in implementing IT security systems
- Extensive experience with Windows and Windows server, including DOS/PowerShell programming
- Experience with deployment processes for the cloud (AWS, Azure, Google Cloud)
- General and solid knowledge of state-of-the-art software and hardware
- Ability to write and identify clean, easy-to-maintain and well-documented code
- Experience with Mixed Reality Development (Windows Mixed Reality, Lumin SDK, ARKit or ARCore)

Additional Information

- You must be willing to relocate to Munich, Germany
- The position as Systems Administrator is full-time (40h/week)

Send your CV, portfolio and work samples to: career@holo-light.com

Not sure if you fit the requirements but you are great at what you do?
Don't hesitate to send us your application anyway. We are always looking for excellent and creative minds to complement our team.



info@holo-light.com
www.holo-light.com

System-Administrator (f/ m), Vollzeit

Unser Team ist auf der Suche nach einem System-Administrator (f/m) für unsere Server und File Services. Deine Verantwortungen beinhalten die Pflege unseres File Exchange Servers, unseres Source Control-Systems, unserer Projektplanungs-Tools sowie unserer Mail-Servers. Zu Deinen Pflichten gehört die Wartung, Dokumentation



und Erweiterung aller unserer Systeme, die unseren Business- und Entwicklungsteams ihre Arbeit ermöglichen.

Über Holo-Light

Holo-Light ist ein junges Software-Unternehmen mit Sitz in München. Wir sind Experten für Mixed Reality-Lösungen für Industrie 4.0. Als solche sind wir Mixed Reality Partner von Microsoft und entwickeln unsere Software auf allen Geräten und Plattformen für Windows Mixed Reality, das Lumin SDK, ARKit und ARCore.

Wenn Mixed Reality Deine Leidenschaft ist, Du für Cutting-Edge-Technologie brennst und Dich die wundervolle Atmosphäre in unserem fantastischen und ambitionierten Team begeistert, bist Du vielleicht genau die Person, nach der wir gesucht haben.

Aufgabengebiete

- Firmenweite Bereitstellung und Wartung der Hardware unserer Server-Infrastruktur, wie Server, Router, Switches, Kabel, Drucker und weiterer Geräte
- Bereitstellung, Pflege und User Management für unsere internen Software-Services, wie Internet, Wi-Fi, VPN, E-Mail, SAMBA, Git-Server, JIRA-Server, Jenkins etc.
- Wartung und Erweiterung unseres IT-Sicherheitssystems für alle oben genannten System
- Firmenweiter IT-Support: Aufsetzen von Rechnern und Geräten, Software-Installationen und Lizenzverwaltung
- Aufsetzen von Testumgebungen für unsere Remote Rendering-Technologie
- Dokumentation aller implementierten Services und Hardware
- Kontinuierliche Weiterentwicklung aller unserer IT-Systeme

Anforderungen

- Ausbildung zum Fachinformatiker (Systemintegration) oder alternativ Bachelor in Computer Science oder einem verwandten Fach
- 2 Jahre oder mehr professionelle Erfahrung als System-Administrator
- Weitreichende Erfahrung im Umgang mit Linux, vorzugsweise Ubuntu, inklusive Bash/Shell-Programmierung
- Solide Kenntnisse von Server- und Netzwerkarchitektur
- Erfahrung im Umgang mit Virtualisierungstechnologien (Virtuelle Maschinen und Docker)
- Erfahrung mit Continuous Integration-Tools wie Jenkins und Build-Servern allgemein
- Sehr gutes Englisch in Wort und Schrift

Pluspunkte

- Erfahrung bei der Implementierung von IT-Sicherheitssystemen
- Weitreichende Erfahrung mit Windows und Windows Server, einschließlich DOS/PowerShell-Programmierung



- Erfahrung mit Deployment-Prozessen für die Cloud (AWS, Azure, Google Cloud)
- Allgemeine und solide Kenntnisse von aktueller Software und Hardware
- Die Fähigkeit sauberen, wartungsfreundlichen und gut dokumentierten Code zu identifizieren und zu schreiben
- Erfahrung mit Entwicklung für Mixed Reality (Windows Mixed Reality, Lumin SDK, ARKit or ARCore)

Zusätzliche Informationen

- Kandidaten müssen zu einem Umzug nach München bereit sein
- Die Stelle als System-Administrator ist Vollzeit (40h/ Woche)

Schick uns Deinen CV, Dein Portfolio und Arbeitsproben an: career@holo-light.com

Du bist nicht sicher ob Du zu den Anforderungen passt, aber Du bist großartig auf Deinem Gebiet? Dann schick uns Deine Bewerbung!

Wir sind immer auf der Suche nach talentierten und kreativen Köpfen, die unser Team komplettieren.



info@holo-light.com

www.holo-light.com